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In deze Internetconsultatie die tot 26 oktober 2018 openstaat heb ik Jan Brok Consultancy 

pluimveehouders opgeroepen om in verweer te komen tegen een mogelijke "diefstal van 

Pluimveerechten" 

Het is onterecht om aan opgebouwde rechten te komen die op een eerlijke manier zijn toegekend 

aan de pluimveehouders of gewoon gekocht zijn. Pluimveehouders die al jarenlang voorop lopen met 

pluimveemestverwerking en export. Geen bijdrage leveren aan overschot van fosfaat en stikstof op 

of in de Nederlandse bodem. Dat voorgestelde afschaffing van pluimveerechten in 2015 ook al niet is 

doorgegaan komt de betrouwbaarheid van de Nederlandse overheid niet te goede. 

Het is volkomen onterecht om generiek te gaan afromen bij alle pluimveehouders die jaren lang alle 

wetten hebben nageleefd en opgevolgd ondanks de eerdere miskleunen. 

Als zelfstandig en onafhankelijk adviseur voor Pluimveehouders, hoort het ook tot mijn taak om op te 

komen voor al die pluimveehouders waarmee ik contacten onderhoud. O.a. erg veel gedupeerde 

fipronil pluimveehouders, wat nu nog niet is opgelost (na 16 maand) en bezwaar makende 

pluimveehouders tegen foutieve DGF beslissingen van RVO. 

In vele reacties kunt u zien hoe de link loopt tussen pluimveehouders en Jan Brok Consultancy. 

Onderstaande tekst heb ik opgesteld en van een eenvoudige handleiding voorzien. Pluimveehouders 

willen hun dieren verzorgen en geen websites bezoeken. Daarvoor is deze adviseur die 24/7 

beschikbaar is voor de pluimveehouder. PLUIMVEEHOUDERSDOENHETSAMEN.NL 

__________________________________________________________________________________ 

De overheid blijft van mijn/onze pluimveerechten af. 

Deze zijn al jaren lang in mijn/ons bezit. Toegekend en/of gekocht enz. om te voldoen aan de 

Nederlandse wetgeving. Mijn pluimveebedrijf voldoet aan de mestwetgeving/pluimveerechten. 

De hele Nederlandse pluimveesector heeft in gezamenlijkheid sinds 2008 hard gewerkt om de 

pluimveemest buiten de landbouw te krijgen, ontlasting van de bodem. Onze pluimveesector heeft 

haar bijdrage meer dan genoeg geleverd. Zoveel dat in 2015 de pluimveerechten afgeschaft hadden 

kunnen worden (politiek)  

Via deze internetconsultatie, hierbij mijn/onze mening, blijf van onze PLUIMVEERECHTEN af. 

Met de vriendelijke groeten, 

 
 


